

PROTEST PICKET

Red Alert:

Housing Emergency

13.05.2023 - 15h

In front of the Luxembourg City Hall
(Place Guillaume II)

If the housing crisis in Luxembourg was already a catastrophe in recent years (even decades), it is now becoming a disaster for many residents.

Out-of-control rents and rising variable interest rates are becoming an almost unmanageable headache for many people who are struggling to find decent housing in Luxembourg and risk having to move across the border.

On 11th of June 2023, the next communal elections will take place and the Wunrecht coalition expects the candidates to make a real commitment to increase, in the short-term, the supply of affordable and emergency housing in their communes for those who are losing their homes.

This is why the member associations of our coalition are calling for a protest picket on 13th of May 2023 at 3pm in front of the Luxembourg City Hall. Let's demand that at this stage of the disaster, all means are mobilized! Join us!



PIQUET DE PROTESTATION

Alerte Rouge:

Urgence Logement

13.05.2023 - 15h

Devant l'Hôtel de Ville de Luxembourg

Si la crise du logement au Luxembourg était déjà une catastrophe ces dernières années (voire décennies), elle prend dorénavant des airs d'hécatombe pour beaucoup de résident.e.s.

Les loyers hors de contrôle et les taux d'intérêts variables qui augmentent deviennent un casse-tête presque impossible à résoudre pour un bon nombre de personnes qui peinent à se loger dignement au Luxembourg et risquent de devoir passer de l'autre côté de la frontière.

Le 11 juin 2023 se dérouleront les prochaines élections communales et la coalition Wunnrecht attend des candidat.e.s qu'ils.elles s'engagent véritablement pour augmenter dans leurs communes l'offre à court terme de logements abordables et d'urgence, pour celles et ceux qui sont en train de perdre leur logement.

C'est pour cela que les associations membres de notre coalition appellent à un piquet de protestation le 13 mai 2023 à 15h devant l'Hôtel de Ville de Luxembourg. Exigeons qu'à ce stade de la catastrophe, tous les moyens soient mobilisés! Rejoignez-nous!



MIETERSCHUTZ™
DÉFENSE DES LOCATAIRES™

OGB·L
— D'GEWERKSCHAFT



RYSE
Refugee Youth Support & Empowerment



LETZ RISE UP

Save Co-housing in Esch

100 ANS
TUNEL



FINKAPE
Réseau Afrodescendant Luxembourg

LIFE
d'ecoCreActiv Plattform



Collectif monoparental



OPEN HOME
OPPENT HAUS

Passerell
Humanisons le droit d'asile.

CLAE
COMITÉ DE LIASON DES ASSOCIATIONS D'ÉTRANGERS



JIF LUXEMBOURG



ATD
QUART MONDE